
 

  

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Medlemsbog 
Gem din medlemsbog,  
som du har fået sammen med  
dette nummer af Højen.  
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Træerne på Knastebakken 
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Formand:   

Bjarne Thostrup Måløvhøjvej 10 Tlf.: 4465 4374 

   

Kasserer:   

Jenny Olsen Nørrevej 8 Tlf.: 4497 4292 

   

Bestyrelsesmedlemmer: 

Jan Starup Måløvhøjvej 12 Tlf.: 4465 6141 

Klaus Theede Nørrevej 10 Tlf.: 2623 2500 

Anders Langgaard Søndervej 10 Tlf.: 4468 1848 

Valter Tarp Nørrevej 1 Tlf.: 2612 1945 

   

Suppleant:   

Søren Wahlgren Måløvhøjvej 1 Tlf.: 3257 1972 

 
Vandværksbestyrer: 

Jan Greve Olsen           Nørrevej 8 Tlf.: 4497 4292 

 

 

 

 
Husk: 

Indbetalingen af kontingent for 2. kvartal  
(900 kr.) på giro 649-0190 senest d. 30. 4.   
 

Husk at skrive adresse eller matrikelnr. på som afsender 

 

Foreningens hjemmeside: www. maaloevhoej.dk 
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Bemærkninger fra generalforsamlingen: 
Alice, Må 24, nævnte, at deres stikledning var tæret i stykker i marts 2010 og 
opfordrede til at man er opmærksom. Jan nævnte i den forbindelse, at 
hovedledningerne i foreningen er skiftet inden for de senere år.  
 
Jan, Nø 8: Oprindelig baggrund for §22 var, at bestyrelsen kunne være første 
kontaktpunkt i relation til konflikter eller åbne spørgsmål. 
Carsten, Mg 74: Giver mening at bestyrelsen træder ind som mægler i konflikter. 
 
Lotte, Må 30: Har rejst henvendelse til bestyrelsen vedr. sne som lagres på fortovet i 
forbindelse med snerydning og syntes ikke det blev behandlet på tilfredsstillende måde. 
Jan, Nø 8: Historisk har vi altid i foreningen holdt vejen fri – ikke fortovene. 
Bjarne, Må 10: Bestyrelsen vender tilbage til Lotte for videre dialog, når vinteren er ovre. 
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Vedr. træerne på Knastebakken 
Vi har besluttet at foretage endnu en besigtigelse og komme med et konkret forslag til 
fældning af specifikke træer som vil kunne indstilles til kommunen. Vi ønsker ikke at 
afholde udgifterne i forbindelse med en eventuel fældning, men udelukkende til flytning 
eller genplantning af træer hvor det findes nødvendigt. 
Vi vender tilbage hurtigst muligt. 
 
Mvh 
Jens Wenzel Andreasen, afdelingsbestyrelsen, Måløv Park 


